

Joint Session/BOM Meeting Synopsis April 4 2022

Joint In-Person Worship Services are planned at the Vancouver Taiwanese Presbyterian Church on:

- **Good Friday Communion Service (4/15 – 10:30 am) and**
- **Thanksgiving Service (10/9 – 10:30 am)**

Joint In-Person Christmas Eve Candlelight Service is being considered.

The Greater Vancouver Chinese Bible Conference is schedule from May 5 – 8, 2022 at ECBC. The speaker is Dr. David Pao. For more information contact Morgan Wong at Morgantswong@hotmail.com.

Andrew Wong has volunteered to be the Board of Managers Chairperson with existing board members being Daniel Lai and Linda Sze. Congregation participants are invited to join the BOM as BOM activity is increasing as we approach the opening of the new church building. Please contact Andrew at Andrew.wong.andi@gmail.com, if you are interested in serving the Lord in this capacity.

2022 年四月四日堂議會及值理會聯合會議摘要:

1. 本年度實體崇拜將在溫哥華台語長老會舉行:
 - 受苦節 (4/15) - 上午十時半
 - 感恩節 (10/9) - 上午十時半
 - 聖誕前夕燭光晚會 (12/24) - 仍在考慮
 -
2. 大溫哥華培靈會將在五月五日至八日在聖道堂舉行. 講員是鮑維均博士. 主題是: 墜落與拯救. 詳情請參閱教會網上海報.
3. 黃永聰弟兄自願作今年度值理會之召集人, 與現時組員黎永佳及史黃美意一同事奉. 更希望會友能參與這事奉工作, 特別是新教堂將完成重建, 將有更多的責任. 有意者, 請聯絡黃永聰弟兄, 電郵地址是: Andrew.wong.andi@gmail.com.